
Schriftelijke vraag1:
Vraagnummer: S-202

Datum indiening:  6 mei 2015

Onderwerp: ontwikkeling bedrijventerrein De Griftdijk Noord 

Naam indiener: Henk Vreman namens Gemeentebelangen Overbetuwe

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding

Afgelopen week hebben in dagblad “de Gelderlander” diverse artikelen gestaan over de 
plannen van de gemeente Nijmegen voor het ontwikkelen van het bedrijventerrein Griftdijk 
Noord op de grens van Overbetuwe en Nijmegen.
De gemeente Nijmegen wil dit gebied aantrekkelijk maken voor de vestiging van grote 
logistieke bedrijven, waarbij volgens de plannen een groot deel van de aan- en afvoer van 
goederen zal verlopen via A15 en de Griftdijk.
Daarnaast is enige tijd gelden door de raad van de gemeente Overbetuwe het 
bestemmingsplan Danenberg vastgesteld. Daarmee wordt het realiseren van een 
bedrijventerrein in langs de A 15 mogelijk.
Ook deze mogelijk toekomstige ontwikkeling zal leiden tot een verkeerstoename en daarmee 
de leefbaarheid onder druk zetten.

De fractie van Gemeentebelangen is verontrust over deze plannen en in het bijzonder over 
de ontwikkeling van het bedrijventerrein Griftdijk Noord, omdat zij denkt, dat de 
verkeersveiligheid verder in het geding komt en de dagelijkse overlast aan files voor 
inwoners van Overbetuwe fors zal toenemen en daarmee ook de verdere 
milieuverontreiniging (CO2 uitstoot), Kortom het leefklimaat voor inwoners van onze 
gemeente zal verder worden aangetast.

Vragen:

1) Deelt het college de verontrusting van GBO?
2) Heeft uw college overleg met de gemeente Nijmegen over deze plannen gehad?
3) Ingeval de gemeente Nijmegen deze plannen doorzet, bent u dan bereid om zich 

vanwege de te verwachten overlast tegen deze plannen te verzetten?
4) Indien uw college de insteek heeft om zich te verzetten, welke instrumenten wilt u 

daarvoor dan inzetten?

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.



5) Heeft uw college de intentie om in dit verband samen met het buurtcomité Leefbaar 
Reeth op te trekken of wel in ieder geval overleg met dit comité te hebben om 
instrumenten op elkaar af te stemmen?

6) Hoe ziet uw college de afstemming van de plannen voor een bedrijventerrein Griftdijk 
Noord in relatie met de mogelijke uitvoering  van bestemmingsplan Danenberg.? Is het 
niet zo, dat de provincie het beleid heeft om eerst de bestaande bedrijventerreinen te 
revitaliseren?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Henk Vreman
Gemeentebelangen Overbetuwe.
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